
 
 

Zápis 
ze zasedání Akademického senátu Hudební fakulty JAMU, 

které se uskutečnilo 30. 4. 2014 
 

 
Přítomni: Jindra Bártová, Karel Hampl, Martin Hroch, Roman Novozámský, Gabriel Rovňák, Lucie 
Šilerová, Jan Zbavitel 
Omluveni: Miloš Jelínek, Zdeněk Šmukař 
Hosté: doc. Petr Francán, prof. Jindřich Petráš, Ing. Jana Vondráčková 
 
Program: 
1/ Schvalování rozpočtu HF JAMU: 
Ing.Vondráčková seznámila členy senátu s návrhem rozpočtu HF JAMU na rok 2014 a objasnila 
některé dílčí upřesňující dotazy. Rozpočet byl poté jednomyslně schválen. 
 
2/ Předseda AS JAMU Petr Francán informoval o průběhu schvalování rozpočtu JAMU. Poněvadž 
jednání bylo složité, doc. Francán navrhuje, aby se všechny tři senáty, tj. HF, DiFa i JAMU, 
scházely nejméně jednou ročně společně a informovaly se navzájem o svých problémech a 
možnostech jejich řešení. Členové AS HF společné jednání senátů přivítali jako vhodnou platformu 
pro sblížení stanovisek. 
 
 
Zapsala: J. Bártová 


